
Mesačník o živote v Lamači, 12. ročník 2010

1.	 Gabriela	Bizoňová,	Ing., 31 r., ekonómka, 
KDH, MOST-HÍD, OKS

2.	 Marcel	 Brutenič,	 Ing., 42 r., podnikateľ, 
nezávislý kandidát

3.	 Pavol	 Čech,	 MVDr., 45 r., veterinárny 
lekár, SMER-SD, SZS, SNS, SF

4.	 Peter	Čukan, 32 r., referent autodopravy, 
SDKÚ-DS, SaS

5.	 Tomáš	 Drotár,	 Bc., 22 r., študent geoló-
gie, SMER-SD, SZS, SNS, SF

6.	 Veronika	 Gabčová,	 akad.	 mal., 49 r., 
umelkyňa v slobodnom povolaní, nezávis-
lá kandidátka

7.	 Peter	Gažo, 26 r., IT technik, DAS
8.	 Peter	Grom,	JUDr., 36 r., advokát, SMER-

SD, SZS, SNS, SF
9.	 Monika	Hačková, 39 r., ekonómka, KDH, 

MOST-HÍD, OKS 
10.	Ivan	 Hojda, 48 r., podnikateľ, SDKÚ-DS, 

SaS
11.	 Miloš	 Horínek,	 Ing., 52 r., člen predsta-

venstva ZSE Energia, a.s., SDKÚ-DS, SaS
12.	Mária	 Imrichová,	 Mgr., 55 r., učiteľka, 

KDH, MOST-HÍD, OKS
13.	Martin	 Jakúbek,	 Mgr., 34 r., podnikový 

manažér, SDKÚ-DS, SaS
14.	Marta	 Janyšková,	 Mgr., 61 r., pedago-

gička, SMER-SD, SZS, SNS, SF
15.	Patrik	Javorčík,	MUDr., 39 r., lekár, SDKÚ-

DS, SaS
16.	Veronika	 Kukučková,	 Bc., 24 r., študen-

tka, DAS
17.	 Miroslav	 Labík, 34 r., manažér predaja, 

SDKÚ-DS, SaS
18.	Ján	Lajoš, 35 r., podnikateľ, nezávislý kan-

didát
19.	Marek	 Liptovský, 44 r., živnostník, KDH, 

MOST-HÍD, OKS
20.	Marian	 Lučenič, 49 r., podnikateľ, nezá-

vislý kandidát
21.	Anna	Marková, 61 r., chemická laborant-

ka, SMER-SD, SZS, SNS, SF

22.	Katarína	Marková,	Ing., 51 r., ekonómka, 
živnostníčka, KDH, MOST-HÍD, OKS

23.	Ján	Mihálik,	Bc., 22 r., študent priestoro-
vého plánovania, SMER-SD, SZS, SNS, SF

24.	Vojtech	Novotný,	Ing.	arch., 54 r., archi-
tekt, nezávislý kandidát 

25.	Renáta	 Ocilková,	 PaedDr.,	 Mgr., 39 r., 
pedagogička, politologička, KDH, MOST-
HÍD, OKS

26.	Michal	 Oláh,	 Doc.,	 PhDr.,	 PhD., 32 r., 
vysokoškolský pedagóg, KDH, MOST-HÍD, 
OKS

27.	Radoslav	Olekšák,	Mgr.	 Ing., 32 r., poli-
tológ, ekonóm, SMER-SD, SZS, SNS, SF

28.	Júlia	Ondrišová,	JUDr., 43 r., manažérka, 
SDKÚ-DS, SaS

29.	Mária	Pikulíková, 61 r., dôchodkyňa, ne-
závislá kandidátka

30.	Anetta	 Rajčáková, 38 r., súkromná pod-
nikateľka, nezávislá kandidátka

31.	Filip	Rakús,	Mgr., 30 r., politológ, SMER-
SD, SZS, SNS, SF

32.	Juraj	Rehák,	Ing., 32 r., ekonóm, nezávis-
lý kandidát

33.	Dávid	Staruch, 26 r., proposition manažér, 
SDKÚ-DS, SaS

34.	Gabriela	 Šedová,	 Mgr., 49 r., matema-
tička, KDH, MOST-HÍD, OKS

35.	Martin	Šimonič, 37 r., živnostník, nezávis-
lý kandidát

36.	Zuzana	 Tomčíková,	 Ing., 43 r., podni-
kateľka, nezávislá kandidátka

37.	 Ľudovít	 Vacula, 39 r., vedúci technickej 
údržby, SMER-SD, SZS, SNS, SF

38.	Daniel	 Valentovič,	 Ing.	 CSc., 60 r., elek-
trotechnický inžinier, KDH, MOST-HÍD, 
OKS

39.	Marek	Varga,	Mgr., 37 r., manažér, SDKÚ-
DS, SaS

Rozhovor s poslancom 

Úloh bolo veľa – 
všetko sa splniť 
nepodarilo

Hovoríme	s	Ing.	Danielom	Valentovičom,	
CSc.,	 predsedom	 Komisie	 životného	

prostredia	a	bezpečnosti	MZ	BA-Lamač.

Blíži sa koniec volebného obdobia, ako by ste 
ho zhodnotili, bolo úspešné?
Všetko sa spomenúť nedá, lebo je toho veľa. Je to 
ako vždy, v niečom bolo volebné obdobie úspeš-
né a v niečom nie. Miestny úrad Lamač mal v tom-
to volebnom období k  dispozícii viac peňazí, ako 
v  uplynulých obdobiach. V  spolupráci s  magis-
trátom odpredal zhruba 6 hektárov pozemkov 
za cenu cca 500 Sk/m2 (http://reality.etrend.sk/ko-
mercne-nehnutelnosti/penta-na-jar-rozostavia-la-
macsky-port.html). Pri tej príležitosti získala MČ 
Lamač aj dar v objeme 17 miliónov Sk (http://bra-
tislava.sme.sk/c/5601075/volby-lamacu-financne-
pomohol-dar-penty.html). Tieto peniaze boli spo-
lu s ostatnými využité na investičné akcie. Spome-
niem len niektoré, napríklad, zakúpenie traktorče-
ka s korbičkou „Bobcat – Toolcat“ s nástrojmi na ko-
senie trávnikov a zimnú údržbu ciest (za cca 4,5 mi-
lióna Sk), revitalizácia budovy škôlky na Malokar-
patskom námestí (približne za 8,3 milióna Sk), re-
vitalizácia tržnice (za cca 7 miliónov Sk), rekon-
štrukcia kina, škôlky na Heyrovského ulici, kúpa a 
úprava budovy bývalej VÚB pre miestny úrad, atď. 
Som vďačný, že sa podarilo zlepšiť priepustnosť 
koryta Lamačského potoka a  zabrániť tak každo-
ročným povodniam v  oblasti ulice Na barine, ale 
aj to, že už asi nič nebráni vybudovaniu veľmi po-
trebného zberného dvora pre všetky druhy odpa-
du pri neďalekom Baumaxe. Ako vyplýva z návrhu 
dokumentu „Vyhodnotenie plnenia úloh akčného 
plánu za obdobie rokov 2007-2010“ (http://www.
lamac.sk/download_file_f.php?id=106543), ktorý 
prerokovalo MZ 4. 11. 2010 celý rad plánovaných 
zámerov sa podarilo uskutočniť, ale aj nepodarilo...
Prečo?
Predovšetkým pre obmedzené finančné
prostriedky v  poslednom čase. V  tejto súvis-
losti mi dovoľte znovu vyjadriť môj názor, že 
pri niektorých investíciách a  projektoch sa 
mohlo postupovať značne úspornejšie. Od fi-
nancií sa odvíja všetko dianie, napríklad, koľ-
ko a  akých investícií sa uskutoční, spôsob údrž-
by zelene, miera udržiavania a zveľaďovania ži-
votného prostredia, či zimná údržba komunikácií.  
Počas krízy treba všade šetriť, napríklad preto 
bola väčšina poslancov proti drahej investícii do 
územného plánu revitalizácie námestia, ktorého 
formálnu záväznosť môžu neskôr poslanci kedy-

O starostovi Lamača, primátorovi Bratislavy, mestskom a miestnych 
poslancoch rozhodneme v komunálnych voľbách 27. novembra.
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Najbližšie	zasadnutie	Mimoriadneho	miestneho	zastupiteľstva	je	18.	novembra	2010.

Voľby	do	orgánov	samosprávy	obcí	sa	uskutočnia	27.	novembra	2010	od	7.	do	20.	ho-
diny	(tu	je	rozdiel	oproti	všetkým	predchádzajúcim	voľbám,	vtedy	vždy	boli	volebné	

miestnosti	 otvorené	 až	 do	 22.	 hodiny!).	 Oproti	 predchádzajúcim	 komunálnym	 voľbám	
došlo	k	zmene	v počte	volebných	obvodov	–	na	základe	VZN	č.	6/2010	zo	dňa	24.	6.	2010	
sa	utvoril	v	Lamači	jeden	volebný	obvod	–	to	znamená,	že	tentoraz	všetci	oprávnení	vo-
liči	volia	v rámci	 jedného	obvodu	9	poslancov	(predtým	boli	dva	volebné	obvody	a 13	
zvolených	poslancov).	Počet	zaregistrovaných	voličov	je	6	061.	Voľby	sa	uskutočnia	v Zá-
kladnej	škole	na	Malokarpatskom	námestí	č.	1,	pre	tieto	voľby	sa	utvorilo	6	volebných	
okrskov	–	všetky	budú	sídliť	v škole.	

pokračovanie na 2. strane pokračovanie na 2. strane

Lamačania	 si	 zvolia	 9	 poslancov	 z  týchto	 39	 kandidátov	 na	 poslancov	 miestneho	
zastupiteľstva:
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koľvek zrušiť hlasovaním. Lacnejšie a účinnejšie je 
pozorne viesť verejný dialóg s občanmi a nepre-
rušiť predčasne tvorivú komunikáciu. Preto mi do-
voľte poďakovať všetkým občanom, ktorí praco-
vali v odborných komisiách a všetkým občanom, 
ktorí hájili oprávnené požiadavky obyvateľov La-
mača. 
Čo by sa podľa vás malo v budúcnosti doriešiť?
Ako som už spomenul, všetky zámery, či plány, kto-
ré treba ešte doriešiť, alebo uskutočniť v  budúc-
nosti, prerokovalo miestne zastupiteľstvo na svo-
jom novembrovom zasadnutí. Všetko sa na tomto 

priestore nedá vymenovať. Okrem toho život den-
ne prináša stále nové požiadavky a  podnety. Aby 
sa vyriešilo pre Lamač čo najviac, je nutné počúvať 
názory ľudí viac, ako kedykoľvek predtým a získať 
čo najviac odborníkov do odborných komisií, aby 
mali poslanci, starosta a jeho podriadení čo najkva-
litnejšie informácie a podklady na prácu.
To najdôležitejšie bude úsporne a poctivo hospo-
dáriť, lebo kríza stále trvá, príjmy do rozpočtu bu-
dú nižšie, ceny vyššie a Lamač už prakticky nemá 
čo predať. Z  toho dôvodu za najdôležitejšiu úlo-
hu do budúcnosti považujem to, aby boli všetky 

výberové konania v  našej mestskej časti Lamač 
riadne dopredu oznámené a  ich priebeh a  vý-
sledok zverejnený na stránkach www.lamac.sk. 
A  tiež to, aby tam boli zverejňované podrobné 
údaje o hospodárení MČ Lamač v takej otvorenej 
forme, aby jej rozumel každý občan a nie iba nie-
koľko jednotlivcov s prístupom ku kompletným 
účtovným údajom. Inými slovami – je nevyhnut-
ne potrebné zabezpečiť, aby všetci obyvatelia 
Lamača mohli skutočne vidieť, kto,  prečo a  ako 
nakladá s peniazmi a majetkom MČ BA-Lamač. 
                            kl

Informácie zo zastupiteľstva – 4. novembra 2010: Zečák, zimná 
údržba, zásady nájmov, lepenie plagátov, kontajnerové stojiská

Na	úvod	opravujeme	informáciu	z októbrového	čísla	Lamačana,	v	ktorom	sme	uvied-
li,	že	rokovanie	zastupiteľstva	v septembri	bolo	prerušené.	Táto	schôdza	bola	riad-

ne	ukončená	a	neprerokované	body	boli	preložené	na	zasadnutie	4.	novembra	2010.

Rozhovor s poslancom, pokračovanie zo strany 1.

Na poslednom riadnom rokovaní miestneho za-
stupiteľstva Bratislava-Lamač v  tomto volebnom 
období (4. 11. 2010) sa zúčastnilo 11 poslancov. 
Úvodný bod patril územno-plánovacej dokumen-
tácii zóny Zečák, ktoré bolo už dávnejšie zmenené 
na individuálnu výstavbu. Stavebná komisia od-
poručila tento materiál schváliť, poslanci schválili 
návrh riešenia ÚPD zóny Zečák.
Do štábu zimnej údržby boli navrhnutí títo pos- 
lanci: D. Valentovič, R. Olekšák, M. Pikulíková,  
J. Ondrišová a P. Grom –  všetci boli schválení.
Poslanci schválili VZN 8/2010 o  vymedzení miest 
na lepenie plagátov ku komunálnym voľbám 27. 
11. 2010 v  mestskej časti BA-Lamač. Navrhované 
VZN o podmienkach a o prevádzkovom poriadku 
pohrebísk hl. mesta Bratislavy nebolo prijaté.
Miestna kontrolórka predložila kontrolu hospo-
dárenia v  školskej jedálni Malokarpatské nám. 1,  
poslanci ju zobrali na vedomie.
Poslanci schválili projekt Elektronizácia služieb 
bratislavskej samosprávy v  spolupráci s hl. mes-
tom Bratislava a  spolufinancovať projekt z  vlast-
ných zdrojov vo výške maximálne 5 % z celkových 
oprávnených výdavkov na projekt určených pre 
partnera.
Poslanci vyhodnotili úlohy Akčného plánu na ro-
ky 2007-10, splnené úlohy, priebežne plnené úlo-
hy i  nezrealizované úlohy, tento materiál zobrali 
na vedomie (viac na stranách 4-7).
Návrh zásad nájmov bytov v MČ BA-Lamač bol pri-
jatý s pripomienkami. Ak nepožiadajú nájomcovia 
ináč, budú žiadosti predĺžené o ďalší rok.
V časti nakladanie s nehnuteľným majetkom – po-
slanci predĺžili nájmy lekárov v budove zdravotné-
ho strediska. Poslanci schválili tiež zníženie nájmu 
stánku Fornetti na Malokarpatskom námestí z dô-
vodu zvýšenia nákladov a energií v roku 2011, ako 
aj predmetu predaja. Rokovalo sa aj o žiadostiach 
prenájmu obecných bytov z  doby určitej na do-
bu neurčitú – túto žiadosť však zastupiteľstvo ne-
schválilo, keďže ide o obecné byty určené pre ľu-
dí v núdzi.
Firma X-centrum požiadala o  predĺženie nájmu 
o  rok v  areáli na Furmanskej ulici, poslanci túto 
žiadosť schválili. Ďalej schválili poslanci ukonče-
nie lehoty nájmu v  miestnom zdravotnom stre-
disku doktorke MUDr. Ľudmile Wagnerovej, kto-
rá odchádza do dôchodku, na jej miesto nastupu-
je doktorka MUDr. Kartousová a plynule bude po-
kračovať v ordinovaní pre deti a mládež.

Veliteľ mestskej polície Bratislava IV Informoval 
o situácii v mesiaci september, keď sa žiadna váž-
nejšia udalosť nestala, situačnú správu zobrali po-
slanci na vedomie s pripomienkami.
Riaditeľka ZŠ Alena Petáková požiadala o navýše-
nie rozpočtu na školský rok 2009/10 o sumu 3 126 
EUR na prevádzkové náklady a mzdy pre vychová-
vateľky, predseda finančnej komisie R. Olekšák in-
formoval, že táto finančná suma sa vykryje v rámci 
presunu finančných prostriedkov a škola požado-
vané finančné prostriedky dostane.
Miestny úrad predložil plnenie uznesení splat-
ných k  16. 9. (preložené z  minulého rokovania) a   
k 28. 10., oba materiály MZ BA-Lamač vzalo na ve-
domie. Poslanci vzali na vedomie aj informácie  
o činnosti jednotlivých komisií. 
Poslanci dostali informáciu o poskytovaní opatro-
vateľskej služby v našej mestskej časti BA-Lamač, 
momentálne je opatrovateľská služba poskytova-
ná už 33 občanom. V októbri bolo služba poskyto-
vaná iba 30 občanom, predpoklad do konca roka 
až 40 ľudí, ktorým budeme túto službu poskyto-
vať Poslanci zobrali túto správu na vedomie s pri-
pomienkami.
Čo s  budovou Domu služieb?  Táto otázka sa rie-
ši už niekoľko rokov... Poslanec L. Lučenič navrhol 
vytendrovať nového správcu tejto budovy, ktorej 
stav je už momentálne v dezolátnom stave. Tento 
návrh poslanci schválili. Na rokovanie zastupiteľ-
stva prišiel aj revízny technik, ktorý preveril situá-
ciu v  budove Domu služieb, keďže predchádzajú-
ca revízna správa Duspamy bola nekvalifikovaná, 
resp. nezodpovedná. Poslanci rokovali veľmi búrli-
vo o tejto havarijnej situácii, keďže môže byť až ži-
votunebezpečná. Tento bod bol stiahnutý z  roko-
vania, poslanci sa stretnú na mimoriadnom rokova-
ní iba k tomuto vážnemu problému 18. novembra.
Miestny úrad oslovil správcov domov ohľadom 
umiestnenia kontajnerových stojísk, podal infor-
matívnu správu, ľudia žiadajú mať kontajnery na 
pôvodných miestach na ceste. Miesta – kontajne-
rové stojiská obyvatelia neprivítali.
Informatívne správy o vedení archívu, o fungova-
ní Rady školy, o priebehu Hrubých hodov, o rieše-
ní pokút v stavebnom konaní, o križovatke Vrančo-
vičova – Hodonínska ulica zobrali poslanci na ve-
domie. MÚ predložil aj informáciu o prestavbách 
v areáli futbalového štadióna FK Lamač.  
                         kl

Súčasne	si	budeme	voliť	starostu	alebo	 sta-
rostku	našej	mestskej	časti	zo	4	kandidátov:

1.	 Oľga	Keltošová,	Mgr., 67 r., starostka MČ 
Bratislava-Lamač, Nezávislé fórum

2.	 Štefan	Machaj,	PhDr., 57 r., etnograf, ne-
závislý kandidát

3.	 Vojtech	 Novotný,	 Ing.	 arch., 54 r., archi-
tekt, nezávislý kandidát

4.	 Peter	 Šramko,	 Ing., 55 r., technik, SDKÚ-
DS, KDH, Most-Híd, OKS

Voliť	budeme	aj	jedného	poslanca	do	mest-
ského	zastupiteľstva	zo	4	kandidátov:

1.	 Oľga	 Keltošová,	 Mgr., 67 r., starostka, 
Nezávislé fórum

2.	 Radoslav	 Olekšák,	 Mgr.	 Ing., 32 r., poli-
tológ, ekonóm, SMER-SD, SZS, SNS, SF, HZD

3.	 Júlia	 Ondrišová,	 JUDr., 42 r., manažérka, 
SDKÚ-DS, SaS, Most-Híd, OKS.

4.	 	Juraj	Rehák,	Ing., 32 r., ekonóm, nezávislý 
kandidát

Komunálne	 voľby	 upravuje	 zákon	 č.	
346/1990	 Zb	 o  voľbách	 do	 orgánov	 sa-
mosprávy	 obcí.	 Jeho	 súčasťou	 je	 aj	 voľba	
primátora	 Bratislava.	 Zvolíme	 ho	 z  týchto	
siedmich		kandidujúcich:

1.  Ing.	Marek	Blaha, 29 r., predseda SDĽ, SZS, 
SDĽ

2.		 Jozef 	Bonko, 49 r., technik, nezávislý kan-
didát

3.		 Ján	 Budaj, 58 r., ochranár a mestský po-
slanec, Zmena zdola, DÚS, DS

4.		 Doc.	 RNDr.	 Milan	 Ftáčnik,	 CSc., 54 r., 
vysokoškolský učiteľ, nezávislý kandidát

5.		 Alojz	Hlina, 40 r., manažér, nezávislý kan-
didát

6.		 Stanislav	Pánis, 60 r., ekonóm, SNJ
7.		 Mgr.	Magdaléna	Vášáryová, 62 r., poslan-

kyňa NR SR, SDKÚ-DS, KDH, SaS, Most-Híd, 
OKS

Pri voľbe poslancov do miestneho zastu-
piteľstva môžeme zakrúžkovať maximálne 9 
poslancov (mien), samozrejme, aj menší počet. 
O  poslaneckých stoličkách rozhodne poradie 
kandidátov po sčítaní voličských hlasov. Pri 
voľbe starostu rozhoduje takisto najvyšší počet 
získaných voličských hlasov. 

K. Lepiešová

pokračovanie zo strany 1.
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Rozhovor so starostkou Oľgou Keltošovou
Motiváciou sú občania, ktorí si cenia štvorročné úsilie

Pred	štyrmi	rokmi	kandidovala	za	koalíciu	SDKÚ-Smer-SNS	s heslom	„Lamač	si	zaslúži	viac!“.	Stala	sa	prvou	starostkou	–	ženou	v dl-
hej	histórii	Lamača.	O uplynulých	štyroch	volebných	rokoch,	ale	aj	o plánoch	do	nasledujúceho	volebného	obdobia	sme	sa	poroz-

právali	so 	starostkou	Oľgou	Keltošovou.

Ako hodnotíte uplynulé volebné obdobie, 
s akými cieľmi ste doň išli pred štyrmi rok-
mi?

Už pred rokom 2006 som štyri roky pôsobi-
la ako poslankyňa v  komunálnej politike – 
v Lamači aj v mestskom zastupiteľstve. Ľudia 
zrejme ocenili vtedy moje skúsenosti v  tej-
to oblasti. Na post starostky som nastupo-
vala so skúsenosťami lamačskej poslankyne 
v rokoch 2002 až 2006, ako aj cieľmi pre La-
mač, ktoré som sa snažila spolu s poslanca-
mi miestneho zastupiteľstva počas štyroch 
rokov plniť. Žiaľ, museli sme riešiť aj niekto-
ré neveľmi šťastné rozhodnutia predchádza-
júceho zastupiteľstva a niektoré nevýhodné 
zmluvy či odpredaje, s ktorými sme však už 
veľa urobiť nemohli...

Čo považujete za najväčšie úspechy, čo sa 
podarilo splniť za štyri roky?

Úloh a  cieľov sme mali veľa, boli zhrnuté 
v  Akčnom pláne na roky 2007 – 2010. Viac 
sa o  splnených úlohách dozvedia Lamača-
nia na nasledujúcich stránkach Lamačana. 
Ja osobne považujem za veľký úspech, že sa 
nám podarilo vypracovať integrovaný pro-
jekt systému sociálnej a  zdravotnej pomoci 
a  sociálneho poradenstva v  našej mestskej 
časti, zabezpečiť prevádzku a  modernizáciu 
zdravotného strediska, ako aj základnej ško-
ly a dvoch budov materskej školy. Zabezpeči-
li sme aj rekonštrukciu vnútorných priestorov 
kina Lamač (dve nové zasadacie miestnos-
ti na poschodí, rozšírili sme pódium a najmä 
vybudovali nové hygienické sociálne priesto-
ry, ktoré boli dlhé roky v dezolátnom stave), 
klientske centrum pre poskytnutie služieb 
prvého kontaktu občana s úradom. V spolu-
práci s hlavným mestom sme sprevádzkova-
li kúpalisko Lamač. Upravili a zrekonštruovali 
sme naše trhovisko, zrekultivovali Lamačský 
potok, ktorý sa pravidelne vylieval, dnes má 
upravené koryto a  dve nové premostenia. 
Miestny úrad má novú budovu a v nej nové 
klientske centrum. Samozrejme, tých splne-
ných úloh je oveľa viac, niektoré sú stále eš-
te v realizácii, nie všetko sa dá urobiť hneď.

Aj osobne vás niečo mimoriadne potešilo?

Som rada, že pravidelne robíme akcie pre 
všetky vekové kategórie Lamačanov – ví-
tame nových malých občiankov, oceňuje-
me úspešných Lamačanov, či už deti, špor-
tovcov, darcov krvi, robíme programy pre 
deti, seniorov, úspešne sa nám rozbehli ak-
cie počas kultúrneho leta i  Malých hodov, 
Hrubé hody majú z  roka na rok zaujímavej-
ší program a vyššiu návštevnosť. Potešilo ma, 
že sme na tých tohtoročných mohli ukázať aj 
naše tradičné lamačské kroje, ktoré môžeme 

na takýchto podujatiach využívať, ako aj to, 
že máme konečne reprezentatívne lamačské 
propagačné materiály, s ktorými sa môžeme 
pochváliť doma i v zahraničí. S tým určite sú-
visí aj prvý Lamačský slovník, ktorý sme vy-
dali v lete. Jeho autorom je rodený obyvateľ 
Lamača Ľubomír Ondriš s kolektívom.

Opäť kandidujete na post starostky, ale 
aj na post poslankyne za Lamač do mest-
ského zastupiteľstva. Čo vás k  tomuto 
rozhodnutiu najviac motivuje?

V  prvom rade by som chcela ešte dokončiť 
svoju prácu, ktorú som pred štyrmi rokmi za-
čala. Máme ešte pred sebou nedokončené 
úlohy, ktoré by som rada v spolupráci s no-
vozvolenými poslancami dokončila. Naprí-
klad treba ešte zrekonštruovať atletickú drá-
hu na školskom dvore, zlepšiť technický stav 
domu služieb, v  spolupráci s  hlavným mes-
tom dokončiť úpravu chodníkov na Vrančo-
vičovej ulici, ale najmä z  financií magistrátu 
konečne vyriešiť neúnosnú dopravnú situá-
ciu na križovatke ulíc Vrančovičova-Hodo-
nínska. Ak sa ma pýtate na motiváciu, moti-
vujú ma ľudia, občania, a teda naši voliči, pre 
ktorých to hlavne robím. Mnohí ma oslovujú 
na ulici, v úrade, či na spoločenských akciách, 
vedia oceniť prácu, ktorú sme pre Lamač za 
štyri roky odviedli a urobili. 

Prečo ste sa rozhodli kandidovať za Nezá-
vislé fórum? 

Rozhodla som sa kandidovať za Nezávislé fó-
rum, ktoré ma oslovilo svojím programom. 
Ako komunálna politická strana od roku 1998 
si vyberá za kandidátov výlučne nezávislých 
odborníkov a nezávislé osobnosti z  rôznych 
oblastí verejného života.

Ktorých voličov chcete najmä osloviť?

Všetkých, ktorým záleží na tom, aby v  La-
mači pribúdali: športoviská, nové priesto-
ry pre chýbajúce doplnkové služby, ešte lep-
šie podmienky pre najmladších Lamačanov, 
najmä pre ich kvalitnú školskú aj predškolskú 
výchovu, nové parkovacie miesta pre moto-
ristov, a pre seniorov dostupné služby, ktoré 
skvalitnia ich jeseň života – začínajúc opatro-
vateľskou službou, jednorazovými finančný-
mi dávkami v  núdzi cez kultúrno-spoločen-
ské akcie, zájazdy, atď.

Kandidujete aj do mestského zastupiteľ-
stva, v  ktorom sa „bojuje“ za jednotlivé 
mestské časti. Myslíte si, že by sa tam 
dalo pre Lamač urobiť viac?

Určite áno, už len spomínaná nebezpečná 
križovatka Vrančovičova-Hodonínska bola 

údajne medzi prioritami mestských poslan-
cov uplynulé štyri roky, ale „skutek utek“... 
Takisto komunikácie, ktoré sú v správe hlav-
ného mesta (ulice Bakošova, Vrančovičova...) 
udržiavame my, z našich daní, na vlastné ná-
klady, t. j. kosíme, zametáme, odhŕňame 
sneh, upravujeme výtlky. Lamač veľmi utrpel 
pri určovaní tzv. koeficientu prerozdeľovania 
podielových daní, ktoré mestské zastupiteľ-
stvo každý rok voči Lamaču znižovalo, čiže 
ukracovalo náš lamačský rozpočet.

Ako vnímate vašich protikandidátov?

Som šťastná, že po Novembri 1989 žijeme 
v demokracii, a preto každý občan SR, ktorý 
má trvalý pobyt v Lamači a spĺňa ďalšie pod-
mienky volebného zákona môže slobodne 
kandidovať na starostu, resp. starostku.

K. Lepiešová 

Na akcii Deň jablka v základnej škole na Malo-
karpatskom námestí spolu s manželkou prezi-

denta Silviou Gašparovičovou 
a  riadteľkou ZŠ Alenou Petákovou.
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1.	 Revitalizácia	 detských	 ihrísk	 - v  roku 
2007 miestne zastupiteľstvo na svojom za-
sadnutí 28. 6. odsúhlasilo Návrh koncepcie 
obnovy, údržby a  rozvoja detských ihrísk. 
Zrekonštruované boli ihriská: Oáza, Hey-
rovského 16, Heyrovského 10, Bakošova 
18, Studenohorská 1. Na všetkých uve-
dených ihriskách bola vykonaná kompletná 
rekonštrukcia, odstránené nebezpečné 
betónové plochy, nainštalované rôzne nové 
hracie prvky a tiež bola zrealizovaná fareb-
ná estetická úprava týchto zariadení. Na 
Heyrovského ulici bolo ihrisko opatrené aj 
bezpečnostným oplotením, aby sa zabráni-
lo voľnému pohybu detí na frekventovanú 
vozovku.

2.	 Rekonštrukcia	 vnútorných	 priestorov	
kina	Lamač	- rekonštrukcia sa týkala scho-
dišťa, chodby na prvom poschodí, veľkej 
a  malej zasadačky, vybudovania nových 
sociálnych zariadení na prízemí kina a  do-
datočne aj rozšírenia javiska. Kino bolo zre-
konštruované k aprílu 2009. 

3.	 Dokončiť	 a  sprevádzkovať	 kúpalisko	
Pod	násypom	- kúpalisko bolo sprevádzko-
vané k júnu 2008.

4.	Zabezpečiť	prevádzku	a modernizáciu	
zdravotného	 strediska	 - budova bola za-
teplená, vymenili sa staré okná za plastové, 
rekonštrukcia sa uskutočnila v roku 2008.

5.	Zabezpečiť	prevádzku	a modernizáciu	
základnej	školy	a materskej	školy	-	nový 
areál MŠ v priestoroch Oázy je v prevádzke 
od septembra 2008. V lete 2009 sa uskutoč-
nila úprava vnútorných priestorov MŠ na 
Heyrovského ulici č. 4, toto leto bola budo-
va MŠ kompletne zateplená a pribudla jej aj 
nová strecha.

VOLeBný OdpOčet – čo sa nám v  Lamači podarilo splniť za štyri roky
Končia	sa	štyri	roky	volebného	obdobia.	Miestne	zastupiteľstvo	prijalo	na	začiatku	roka	2007	akčný	plán,	v ktorom	bolo	veľa	bodov	

a úloh.	Čo	z nich	sa	podarilo	splniť,	čo	nie	a ktoré	úlohy	sa	ešte	stále	priebežne	plnia	sa	dozviete	na	nasledujúcich	dvojstranách	slo-
vom	i obrazom....

Splnené úlohy: ihriská, kino, škola, materská škola, trh, cesty...

Ihrisko na Studenohorskej ulici pred 
a po rekonštrukcii.

Zrekonštruované ihrisko na Heyrovského ulici.

Zrekonštruovaná zasadačka v budove kina.

Dnešná podoba kúpaliska Lamač. Nový areál materskej školy v priestoroch Oázy.

Budova Zdravotného strediska pred 
rekonštrukciou...

... a po rekonštrukcii.
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6.	 Zabezpečiť	 rekonštrukciu	 a  premiest-
nenie	 pamätníka	 Bitky	 pri	 Lamači	 (Po-
pova	húšť)	na	Vrančovičovu	ulici	- rekon-
štrukcia a  premiestnenie pamätníka Bitky 
pri Lamači (Popova húšť) na Vrančovičovu 
ulicu sa uskutočnila koncom roka 2008. 

7.	Zabezpečiť	aktualizáciu	UPD	zóny	Sta-
ré	 záhrady	 - aktualizácia ÚPD zóny Staré 
záhrady je zabezpečená.

8.	Úprava	trhoviska	na	Malokarpatskom	
námestí	 - úloha je zrealizovaná, kolaudá-
cia sa uskutočnila v  júni 2009, postupne sa 
zmenili chodníky od Malokarpatského ná-
mestia popri ihriskách až po Studenohorskú 
ulicu č. 2 na zámkovú dlažbu a boli osadené 
nové lavičky, odpadkové koše a nové osvet-
lenie. Súčasťou trhoviska sú aj nové stánky 
predaja.

9.	 Zabezpečiť	 rekonštrukciu	 komuniká-
cie	 na	 Zhorinskej	 ulici	 - rekonštrukcia ko-
munikácie na Zhorinskej ulici bola ukonče-
ná v septembri 2009.

10.	Dobudovať	obecnú	studňu	a vytvoriť	
systém	 zavlažovania	 parkovej	 zelene	 –	
trávniky,	stromy	a kvetinové	záhony	- sys-
tém zavlažovania je vybudovaný v areáli Zá-
kladnej školy na Malokarpatskom námestí.

pokračovanie na 6. strane

Zrekonštruovaná budova MŠ na Heyrovského ulici.

Pamätník „Bitky pri Lamači“ v pôvodnom prostredí.

Rekonštrukcia Vrančovičovej ulice s premiestne-
ným pamätníkom „Bitky pri Lamači“.

Parčík za Studenohorskou ulicou č. 1-7.

Parčík medzi Studenohorskou ulicou a ZŠ.

Takto vyzeralo trhovisko pred rokom 2008...

... a takto vyzerá dnes.

Zhorínska ulica bola dlhoročne neudržiavaná... ... a takto vyzerá dnes.
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1.	 Zabezpečiť	 projektovú	 prípravu	 revi-
talizácie	školského	areálu	SOA	na	Borin-
skej	ulici	- bude riešené v rámci benefitu od 
investora Tréningovej ľadovej plochy.

2.	 Pripraviť	 projekt	 a  vybudovať	 zberný	
dvor	 - z  Obvodného úradu prišlo vyjadre-
nie, že projekt zberného dvora nepodlieha 
posudzovaniu vplyvov na ŽP. MÚ požiadal 
preto krajský stavebný úrad o určenie sta-
vebného úradu na konanie v tejto veci.

3.	 Zabezpečiť	 v  spolupráci	 s  Magistrá-
tom	 hl.	 mesta	 SR	 Bratislava	 dopracova-
nie	 projektovej	 dokumentácie	 komuni-
kácie	 C1	 - zadanie bolo pripomienkované 
a so zapracovanými pripomienkami zaslané  
na krajský stavebný úrad na pripomienko-
vanie. 

4.	 Zabezpečiť	 reguláciu	 koryta	 a  rekon-
štrukciu	objektov	na	Lamačskom	potoku	
- SVP realizoval výstavbu prvého priepustu, 

teraz sa dokončieva realizácia druhého prie- 
pustu v zmysle projektovej dokumentácie.

5.	 Zabezpečiť	 obstaranie	 ÚPD	 zóny	 Zi-
diny	 - zadanie bolo pripomienkované a  so 
zapracovanými pripomienkami zaslané na 
krajský stavebný úrad na pripomienkovanie.

6.	 Zabezpečiť	 obstaranie	 ÚPD	 zóny	 Ze-
lená	hora	- zadanie bolo pripomienkované 
a so zapracovanými pripomienkami zaslané 
na krajský stavebný úrad na pripomienko-
vanie.

7.	Zabezpečiť	obstaranie	ÚPD	Zečák	- za-
danie bolo pripomienkované a so zapraco-
vanými pripomienkami zaslané na krajský 
stavebný úrad na pripomienkovanie .

8.	Spolupracovať	pri	obstaraní	a realizá-
cii	 ÚPD	 zóny	 Lamačská	 brána	 - realizujú 
sa prvé objekty na tomto území. 

11.	 Zabezpečiť	 zriadenie	 klientskeho	
centra	 na	 poskytnutie	 služieb	 prvého	
kontaktu	 občana	 s  úradom	 -	 klientske 
centrum je zriadené v novej budove MÚ na 
Malokarpatskom nám. od mája 2009. 

12.	 Zabezpečiť	 vypracovanie	 projektu	
integrovaného	systému	sociálnej	a zdra-
votnej	pomoci	a sociálneho	poradenstva	
- v roku 2010 prešla pod správu MÚ opatro-
vateľská služba, podrobné správy o  jej čin-
nosti sú pravidelne predkladané na MZ.
	
13.	 Zabezpečiť	 vydanie	 základných	 pro-
pagačných	 materiálov	 o  Lamači	 vrátane	
informácii	 na	 podporu	 cestovného	 ru-
chu	 a  turistiky	 - zapojili sme sa do akcie 
„Maľovaná mapa Záhoria“, z ktorej materiál 
bude použitý na propagáciu Lamača, je pri-
pravené CD s  leteckými zábermi s  hovore-
ným textom o Lamači	a fotografie všetkých 
pamätníkov v  Lamači, ktoré budú použité 
v propagačných materiáloch.

14.	 Zabezpečiť	 vyhotovenie	 vzorov	 la-
mačských	 krojov	 a  ich	 používanie	 pri	
významných	 slávnostných	 podujatiach	 - 
kroje sú vyhotovené, využili sa prvý raz na 
Hrubých hodoch 2010.

priebežne plnené úlohy: zberný dvor, regulácia potoka, 
komunikácia C1, školský areál

Budova Miestneho úradu 
na Malokarpatskom námestí.

Klientske centrum.

Dolný priepust vyliaty - pôvodný stav. Dolný priespust - nový stav.

Vyliaty Lamačský potok.

Horný priepust - nový stav.
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Jubilanti:  
              november 2010

8	Martin Ševčík
8	Emília Krajčiová
8	Matilda Bučičová
8	Anna Ranincová
8	Pavel Turner
8	Uliana Mikulecká
8	Rozália Micháliková
8	Genoveva Májeková
8	Juraj Baller
8	Katarína Dzúriková
8	Milan Blaško
8	Elena Jakabčinová
8	František Mikletič
8	Marta Kralovičová
8	Irena Haraslínová
8	Oľga Piatriková
8	Mária Slováková
8	Viera Bublíková
8	Hildegarda Bubancová
8	Valéria Valentová
8	Milan Letko
8	František Kováč
8	Erika Vráblová
8	Mária Blažejová
8	Štefan Struhár
8	Július Belák
8	Angela Richtárechová
8	Jozef Zárecký

Všetkým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neaktu-
álnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V septembri a októbri sa 
v Lamači narodili:
2.9.  Ester Kováčová
4.9.  Lea Mutišová
28.9.  Barbora Pašková
4.10.  Jakub Minaroviech
7.10.  Jakub Mešár
13.10. Liliana Liptáková

Bezkonkurenčne najlacnejšia dopravná 
spoločnosť Anielik vám ponúka tieto služ-
by: Osobnú	 prepravu	 -	 rozvoz	 tovaru
-	 odvoz	 automobilov	 -	 malé	 sťahovanie	
-	 donášku	 nákupov	 do	 domu	 -	 dopravu	
zamestnancov	-	dopravu	zdravotne	pos-	
tihnutých	 a	 seniorov. Posledne menova-
ným poskytujeme zľavy. Viac informácií 
získate na webovej stránke: www.anielik.sk
a na našej	 bezplatnej	 telefónnej linke:	
0800	14	00	84.	Objednávky je možné po-
slať e-mailom na adresu:	info@anielik.sk
	

1.	 Vypracovať	 projekt	 na	 vytvorenie	
a  prevádzkovanie	 centra	 voľného	 čas	
- momentálne nie sú v  Lamači vhodné 
priestory na realizáciu tohto projektu.
2.	Revitalizovať	a dotvoriť	okolie	 jazier-
ka	Na	barine	- boli oslovené firmy pre ce-
nové ponuky, nikto sa neprihlásil do súťaže.
3.	 Inštalovať	 fontánu	 na	 Malokarpat-
skom	 námestí	 - fontána sa mala riešiť 
v rámci rekonštrukcie Malokarpatského ná-
mestia, tá je však momentálne pozastavená 
pre petíciu od občanov, taktiež neboli na ňu 
vyčlenené finančné prostriedky.
4.	Rekonštruovať	atletickú	dráhu	v špor-
tovom	areáli	ZŠ	na	Malokarpatskom	ná-
mestí	 - bude riešené v  rámci benefitu od 
investora cyklistického štadióna po začatí 
investičnej akcie.
5.	Zabezpečiť	prípravné	práce	na	realizá-
ciu	2.	časti	plynofikácie	(ulice:	Lamačská	
cesta	a Furmanská)	-	vzhľadom na ekono-
mickú krízu nie sú vyčlenené peniaze v roz-
počte MČ.
6.	Zabezpečiť	prípravu	realizácie	výstav-
by	kanalizácie	na	ul.	Kunerádska,	Povoz-
nícka	 - nedostali sme súhlas od majiteľov 
súkromných pozemkov na napojenie kanali-
zácie do šachty, ktorá je na súkromnom po-
zemku.
7.	 Zabezpečiť	 II.	 etapu	 rekonštrukcie	
chodníkov	na	Vrančovičovej	ul.	- chodní-
ky sú v  správe magistrátu hl. mesta, zatiaľ 
nevyčlenili finančné prostriedky na ich rea-
lizáciu.
8.	Pokračovať	v realizácii	projektu	static-
kej	dopravy	- správcovia bytových domov 
zatiaľ ešte nevykonali úpravu kontajnero-
vých stojísk podľa požiadaviek spoločnosti 
OLO tak, aby sa dali použiť na umiestnenie 
kontajnerov z komunikácie (termín bol sta-
novený do konca septembra).
9.	Vyriešiť	pretrvávajúce	problémy	sprá-
vy,	údržby	a rozšírenia	cintorína	- správu 
cintorína naďalej spravuje firma Marianum, 

ktorá sa stará pravidelne o údržbu a zeleň, 
bol opravený Dom smútku a vybudovaný 
nový chodník.	 Bola snaha MČ rozšíriť cin-
torín, pričom boli navrhnuté tri možné va-
rianty, vzhľadom na nevysporiadané vlast-
nícke práva (územie v  ochrannom pásme 
železníc), magistrát nesúhlasil s  týmito va-
riantmi a nevyčlenil pre Marianum finančné 
prostriedky. 
10.	 Dopravné	 riešenie	 križovatky	 Vran-
čovičova	 –	 Hodonínska	 - dostali sme 
prísľub z magistrátu, že ak sa nájdu financie, 
bude sa križovatka Vrančovičova – Hodo-
nínska riešiť.
11.	Dopravné	riešenie	križovatky	Lamač-
ská	cesta	–	odbočenie	do	Dúbravky	- rieši 
sa v rámci projektu Lamačskej brány.
12.	 Zabezpečiť	 vypracovanie	 ÚAŠ	 re-
vitalizácie	 Malokarpatského	 námestia	
a Vrančovičovej	ulice	- momentálne poza-
stavené na základe petície od občanov, ne-
boli vyčlenené finančné prostriedky z  roz-
počtu mestskej časti na ÚAŠ.
13.	 Zabezpečiť	 presun	 konečnej	 zástav-
ky	 z  Vrančovičovej	 ulice	 na	 križovatku	
Cesta	na	Klanec	a Podháj	- Dopravný pod-
nik tento zámer zamietol z dôvodu nesúla-
du s  územným plánom. Nami navrhované 
riešenie presunu konečnej zastávky z Vran-
čovičovej ulice na križovatku Cesta na Kla-
nec nevyhovuje z dôvodu nedostatočného 
priestoru pre otáčanie kĺbových autobusov. 
14.	 Zabezpečiť	 napojenie	 značenia	
cyklistických	 ciest	 Lamača	 na	 Malokar-
patské	 cyklistické	 trasy	 a  na	 systém	
cyklotrás	 v  povodí	 rieky	 Moravy	 podľa	
pripraveného	 projektu	 - úrad Bratislav-
ského samosprávneho kraja zriadil miesto 
referenta cyklodopravy, ktorý bude koor-
dinovať a v rámci aktualizovanej Koncepcie 
rozvoja cyklotrás v BSK s názvom „Cyklotra-
sy bez hraníc“ riešiť budovanie nových cyk-
lotrás. 

nezrealizované úlohy: plynofikácia, fontána, cintorín...

tridsaťjeden novorodencov dostalo domovské právo

Už	po	štvrtý	raz	Mestská	časť	Bratislava-Lamač	zorganizovala	akciu	s názvom	„Vítanie	ma-
lých	Lamačanov“.	Na	výzvu	v mesačníku	Lamačan	sa	prihlásilo	tridsaťjeden	rodičov,	kto-

rým	sa	v priebehu	rokov	2009	až	2010	narodilo	dieťatko	a mali	záujem	o naše	podujatie.

Bolo to radosti, keď sa kinosála na Malokarpat-
skom námestí zaplnila rodičmi, držiacimi v ná-
ručí svoje ratolesti! Túto slávnosť si nenechalo 
ujsť ani zopár starých rodičov a dokonca jed-
na prababička, ktorá sa hrdo k pravnúčaťu hlá-
sila a na záver poďakovala za krásnu slávnosť.
Zaujímavým programom potešili prítomných 
žiaci štvrtého ročníka zo Základnej školy na 
Malokarpatskom námestí, ktorý s nimi nacvi-
čila triedna učiteľka Gabriela Sabová. Samo-
statný tanček na modernú hudbu s krkolom-
nými premetmi predviedla Lucia Nováková, 
žiačka šiestej triedy ZŠ v Lamači.
Rodičia si pre svoje deťúrence z  rúk starost-
ky MČ BA-Lamač Oľgy Keltošovej prevzali listy 
„Domovské právo“, nákupnú poukážku, malú 

hračku a  kvietok, nechýbalo ani malé občer-
stvenie. Hostia nešetrili chválami, čo nás, kto-
rí sme slávnosť pripravovali, veľmi potešilo. Už 
teraz sa tešíme na novorodencov v roku 2011...  

B. Veselá
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Inzercia

SORBO	 -	 renovácia	 dverí	 a	 zárubní. Refe-
rencie: POOr a.s., Dalkia a.s., Technopol a.s., 
Americká ambasáda, Philip morris – Figaro, 
Nemocnica Kežmarok. Viac ako 3 000 spokoj-
ných zákazníkov. Starohájska 35, Mobil: 0903	
783  951,	 02/62	 41	 08	 86, www.sorbo.sk, 
sorbo@sorbo.sk

●  Vodoinštalatérske práce, tel.: 0904	572 977 
●  Hľadám učiteľku nemčiny pre štvrtáčku ZŠ 

v Lamači, cca 2-krát týždenne: kontakt 0903	
855 775 

●  Predám bezpečnostné dvere Adlo – ľavé. 
výška – 197,4 cm, šípka – 82 cm. Cena: 100 €

 kontakt: 0903	855 775
●  Predám 2-izb. byt (49 m² + 6 m² terasa) v no-

vostavbe na Heyrovského ulici. Cena 95 tis. €, 
 alebo vymením za starší 3-izb. alebo veľký 
2-izb. byt v Lamači. kontakt:	0918	527 992

●  Reštaurácia TROJKA hľadá spoľahlivého
pracovníka na upratovanie. Práca na smeny. 
Viac info na: 0904	688	913

pozvánky

Miestny	 úrad	 MČ	 BA-Lamač	 v  spolu-
práci	 s  komisiou	 kultúry	 pre	 vás	 pri-
pravil	 v  najbližšom	 období	 nasledujúci	
program:

10.	 -	12.	10.	 -	výstava	tekvičiek	v lamač-
skom kine od 15,00 do 18,00 hod. pre ve-
rejnosť 

12.	novembra sa bude konať Večer	svet-
lušiek. Začiatok: 17. hod. Po sprievode si 
deti môžu pozrieť v kine rozprávku.

14.	 novembra (nedeľa): divadelné	 pred-
stavenie	 pre	 deti – kino Lamač – vstup 
zadarmo.

18.	 novembra sa uskutoční zájazd	 pre
seniorov	 do	 Mosonmagyaróváru. Záu-
jemcovia sa môžu prihlasovať na MÚ 
u  B. Veselej od 8. novembra (od 8. hod). 
Poplatok za zájazd sú 2 €/osoba.
	
20.	novembra: tradičná Katarínska	zába-
va. Uskutoční sa v  reštauračnom zariade-
ní Trojka na Malokarpatskom námestí. Ce-
na vstupenky je 8 €/osoba. Vstupenky sú 
v predaji v pokladni MÚ počas stránkových 
hodín od 3. novembra.
	
3.	 decembra, 17. hod.: akcia pre všetky 
lamačské deti: Mikuláš	 –	 ukáž	 čo	 v  tom	
vreci	máš!

Srdečne vás všetkých pozývame!

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač

Pondelok	 	10.00	–	12.00	 13.00	–	17.00
Utorok	 	nestránkový	deň
Streda	 	8.00	–	12.	00	 13.00	–	17.00
Štvrtok	 	8.00	–	11.00
Piatok	 	nestránkový	deň

Overovanie	podpisov	a	listín:
Pondelok	 8.00	–	11.00	 13.30	–	16.30
Utorok:	 8.00	–	11.00	 13.30	–	15.30
Streda:	 8.00	–	11.00	 13.30	–	16.30
Štvrtok:	 8.00	–	11.00	 13.30	–	15.30
Piatok:	 8.00	–	11.00

Knižnica pozýva

Výpožičné	hodiny
Pondelok		 13.00	–	19.00
Utorok		 13.00	–	16.00
Streda	 13.00	–	19.00
Štvrtok		 13.00	–	16.00
Piatok		 zatvorené	

program MC Obláčik 

PODUJATIA:
Streda,	10.	11.	o 10:00 – Prednáška Mgr. Mar-
cela Jaňáková:	AKO	ZVLÁDAŤ	HNEV	DETÍ	2. 
Prihlásenie sa na: 0910 603 277, mcoblacik@
materskecentra.sk
Štvrtok,	11.	11.	do	9.00	do	11.00	výroba	lam-	
piónov	na	Slávnosť	svetlušiek. 
Streda,	 24.11.	 o	 18.00	 hod	 schôdza	 členov	
MC	Obláčik

PRIHLASOVANIE	SA	NA	KURZY:
PRVÉ	HUDOBNÉ	KRÔČKY	S ERIKOU – pondel-
ky o 16,30 (do 2 rokov) alebo 17,30 (od 2 do 4 ro-
kov), cena 16 EUR za 5 stretnutí + 1 náhradná ho-
dina, prihlasovanie sa u Eriky na: 0911 625 228 
CVIČENIE	 NA	 FITLOPTÁCH	 S	 DANKOU – 
utorky o  9:45 alebo 10:45, cena 15 EUR za 4 
stretnutia + 1 náhradná hodina, prihlasovanie 
sa u Danky na 0915 977  396 alebo daniela.li-
hotska@gmail.com
ŠIKOVNÉ	RUČIČKY	–	MÚDRE	HLAVIČKY pre 
deti od 2 rokov (aj bez rodičov) – pondelky 
8:30, cena 6,5 EUR za 3 stretnutia, prihlasova-
nie sa u Janky na: 0904 351 440 alebo vallery@
bananatel.sk
RYTMICKÉ	CVIČENIE	PRE	DROBCOV (do 12 me-
siacov) – pondelky o 9:00, cena 18 EUR za 5 stret-
nutí + 1 náhradná hodina, prihlasovanie sa u Jan-
ky na: 0904 351 440 alebo vallery@bananatel.sk

MC Obláčik sa teší na všetkých v pravidelných 
herniach a bábätkove, môžete sa aj prihlásiť 
na niektorý z kurzov, podrobnejšie informácie 
na www.oblacik.sk alebo na plagátoch.

program dúha – tábornícky oddiel 
Carrigo vás pozýva na svoje akcie:

10.	11.	Schôdzka	oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. –19. hod. netradič-
né športy, telocvičňa ZŠ Lamač.
13.	11.	Výlet	do	prírody	
Zraz o 9. hod. na zastávke MHD (Vrančovičo-
va). Program: drobné hry a súťaže v lese, netra-
dičný šport, tábornícke a  turistické zručnosti, 
prechádzka v prírode: Devínska Kobyla.
17.	11.	Schôdzka	oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. –19. hod. netradič-
né športy, telocvičňa ZŠ Lamač.
24.	11.	Schôdzka	oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. –19. hod. netradič-
né športy, telocvičňa ZŠ Lamač.
26.	–	28.	11.	Výprava
Víkendovka na chate Podskalie, Klátova Nová 
Ves. Oslava 21. oddielových narodenín, netra-
dičné športy, hry a bojovky v lese, súťaže.

Všetky akcie oddielu T.O. Carrigo sú prístup-
né pre verejnosť. Možnosť prihlásiť deti do ce-
loročnej pravidelnej krúžkovej činnosti. In-
formácie získate telefonicky na 0903 729  814, 
emailom na carrigo@oz-duha.sk alebo na web 
stránke oddielu http://carrigo.oz-duha.sk.

program kina na november 2010

13.	11.	 	 	 NOČNÁ	 MORA	 Z  ELM	 STREET 
– Freddy sa vracia zo záhrobia, 
aby pošteklil hrdlá niekoľkým  
tínedžerom. USA, horor, titulky,  
18.	hod.,	2,50	€

14.	11.	 	 	 HADEWIJCH	–	MEDZI	KRISTOM	
A  ALAHOM – Film je psycholo-
gickou štúdiou fanatizmu a  zá-
roveň príbehom o terorizme.  
18.	hod.,	2,50	€

20.	a	21.	11.		 MONGOLSKO	 –	 V  TIENI	 DŽIN-
GISCHÁNA – Najnovší dokument 
Pavla Barabáša je putovaním na-
prieč krajinou. 18.hod.,	2,50	€

27.	a	28.	11.		 KUKY	 SA	 VRACIA – Podľa sku-
točného príbehu jednej plyšovej 
hračky, 15.30	hod.,	2,50	€

27.	11.		 	 	 GHOST	 WRITER – Najväčšia lož 
je ukrytá pod tisíckami malých 
právd. Film R. Polanského. 18.	
hod.,	2,50	€

28.	11.		 	 	 ZLÝ	 POLIŠ – New Orleans upro-
stred zúriaceho hurikánu Katrina. 
18.	hod.,	2,50	€

4.12.	 	 	 (K)	Lamač	sŕdc – romantická ko-
média,	18.	hod.,	2,50	€

5.12.	 	 	 Shrek:	Zvonec	a	koniec – voľné 
pokračovanie o zelenom zlobro-
vi, dabing,	15,30	hod.,	2,50	€

5.12.		 	 	 Mikuláš	pre	dospelých	s filmom	
Ženy	v	pokušení,	18.	hod.,	vstup-
né	1	€	+	každý	dostane	keksík


